
ZÁPIS 

 

Zápis ze 2. jednání Finančního výboru zastupitelstva obce Holubice dne 27.2.2023 

 

Přítomni: Mikolášová, Trňanová, Hochman, Marcoň, Matuška 

Omluveni: - 

Hosté: Jan Ptáček (Respono a.s.) 

 

Zapisovatel: Marcoň 

 

 

1) Zahájení 

Jednání zahájil Petr Marcoň, přivítal všechny přítomné. Konstatoval, že finanční výbor (dále jen 

FV) je usnášeníschopný (z 5 členů FV je přítomno 5) a seznámil přítomné s předloženým 

programem jednání, návrh na doplnění programu nebyl předložen. 

 

Program jednání: 

1) Zahájení 

2) Odpady - informace k výběrového řízení (návštěva z Respono). 

3) Příjmy a výdaje od začátku roku 2023. 

4) Rozpočtové opatření číslo 1 v roce 2023. 

5) Výdaje na provoz haly a příjmy z jejího provozu. 

6) Počet obyvatel a souvislost s daňovými příjmy. 

7) Rozpočet IMUNIS. 

8) Finanční analýza obce. 

9) Veřejnoprávní kontrola v ZŠ a MŠ Holubice - informace a výstupy. 

10) Odměny vedoucích komisí a výborů. 

 

Hlasování:  

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Mikolášová, Trňanová, 

Hochman, Marcoň, Matuška 

  

 

Program byl schválen 

 

1) Zahájení 

2) Odpady - informace ke smlouvám o nakládání s odpady v obci Holubice od pana Jana Ptáčka 

(Respono). 

Finanční výbor si vyslechl pana Jana Ptáčka ze společnosti Respono a.s. Byli jsme upozorněni na 

nesoulad se ZZVZ. Proto by měla být ze strany obce učiněna náprava. Respono má velký zájem o 

svoz odpadů v Holubicích. Nabízí lepší podmínky než AVE, ale pouze mírně. 



Je třeba, aby se vedení obce a zastupitelé rozhodli, kterou cestou půjdou. Jsou následující možnosti: 

- Výběrové řízení na základě ZZVZ (2 miliony Kč/4 roky) 

- Jsme akcionáři Respono – je možné spolupracovat 

 

Návrh usnesení 

Finanční výbor obce doporučuje zastupitelům obce Holubice vypovědět smlouvu s AVE a zvážit 

buď vypsání výběrového řízení na společnost pro svoz odpadu, nebo jako akcionáři využít přímé 

spolupráce s Respono a.s. 

 

Hlasování:  

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Mikolášová, Trňanová, 

Hochman, Marcoň, Matuška 
  

Usnesení bylo schváleno. 

 

3) Příjmy a výdaje od začátku roku 2023 

Finanční výbor projednal příjmy a výdaje od počátku roku 2023. 

 

4) Rozpočtové opatření číslo 1 2023 

Bude rozesláno členům FV a rozhodnutí bude online. 

 

5) Výdaje na provoz haly a příjmy z jejího provozu. 

Celkové náklady na provoz haly v roce 2022 činily: 843 700,40 Kč. 

Celkem byla hala využita 919,5 hod. v roce 2022. 

Finanční výbor projednal výdaje haly. Je nutné zjistit, zda dokážeme zjistit příjmy z provozu haly dle 

měsíců v roce. 

 

6) Počet obyvatel v souvislosti s daňovými příjmy 

https://www.smscr.cz/kalkulacky/?fbclid=IwAR0T5z6t84kVqJWRckTcGSMQ09MuXuACtQIvpe

TY-nmQl8X34mD598kU6Vc 

Finanční výbor projednal souvislosti mezi daňovými příjmy a počtem obyvatel. Vycházel 

z kalkulačky pro Rozpočtové určení daní Sdružení místních samospráv (SMSČR). Dle uvedených 

údajů vychází, že za jednoho obyvatele získá obec na rok 15 513 Kč. 

 

https://www.smscr.cz/kalkulacky/?fbclid=IwAR0T5z6t84kVqJWRckTcGSMQ09MuXuACtQIvpeTY-nmQl8X34mD598kU6Vc
https://www.smscr.cz/kalkulacky/?fbclid=IwAR0T5z6t84kVqJWRckTcGSMQ09MuXuACtQIvpeTY-nmQl8X34mD598kU6Vc


7) Rozpočet IMUNIS 

Finanční výbor projednal zveřejňování rozpočtu obce Holubice. Na stránkách obce v záložce 

Rozpočet je možné najít pro jednotlivé roky dokumenty k rozpočtu, zápisy ze zasedání FV a také 

odkazy na rozklikávací rozpočty IMUNIS či MON1TOR (aplikace obsahující oficiální, centrální 

a validní data o hospodaření měst a obcí). Údaje do IMUNIS zadává paní účetní Kocourková. 

Finalizují se údaje za rok 2022 a již byl založen rok 2023. 

http://holubice.imunis.cz/rr/ 

https://monitor.statnipokladna.cz/ucetni-jednotka/00542423/prehled?rad=t&obdobi=2211 

 

8) Finanční analýza obce od ekonoma Ing. Luďka Tesaře (ekonom specializující se od roku 1998 

na města a obce s dlouholetou zkušeností z MF ČR, ÚV ČR samosprávy). 

Finanční výbor projednal analýzu od pana Tesaře, který navrhl stanovit místní koeficient DzN dle 

§12 na hodnotě 3 pro celé území obce a pro průmyslová území (pozemky) koef. 5. To by mělo obci 

přinést na straně příjmů alespoň 2,5 mil. Kč (uvidíme jak zasáhne Ministerstvo financí). Toto 

navýšení koeficientu by však mělo být nejprve prodiskutováno s občany a místními firmami. 

 

Návrh usnesení 

Finanční výbor obce doporučuje zastupitelům obce Holubice přijmout obecně závaznou vyhlášku 

pro zvýšení místního koeficientu daně z nemovitých věcí. FV navrhuje zejména stanovení koeficientu 

5 v průmyslových lokalitách. 

 

Hlasování:  

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 

Mikolášová, Trňanová, 

Hochman, Marcoň, Matuška 
  

Usnesení bylo schváleno. 

 

9) Veřejnoprávní kontrola v ZŠ a MŠ Holubice - informace a výstupy. 

Finanční výbor projednal finanční kontrolu v ZŠ a MŠ Holubice. Zpráva o kontrole základní školy je 

uložena na sdíleném úložišti FV a bude publikována na webu obce v sekci Rozpočet-Rok 2022. 

Obec Holubice\Škola\2022\Zpráva o kontrole základní školy 2022.docx 

 

10) Odměny vedoucích komisí a výborů. 

Finanční výbor projednal schválené navýšení odměn vedoucích komisí a výborů. 

Navýšení odměn předsedům výborů a komisí dle nařízení vlády č. 318/2017 Sb. v pozdějším znění a 

to od 1. 2. 2023 ve výši 100 % - 3972 Kč. 

 

 

Petr Marcoň 

předseda FV 

Zapsal: Petr Marcoň 

http://holubice.imunis.cz/rr/
https://monitor.statnipokladna.cz/ucetni-jednotka/00542423/prehled?rad=t&obdobi=2211

